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Ff bellen?

van:IEEEIEEE© minvws.ni>
Verzonden: maandag 4 mei 2020 10:22

Aan: EN. BEiv i
Onderwerp: RE: teamoverleg Juiste Zorg op de Juiste Plek

Wat bedoeldefEYmet indicatoren JZO1P?

van: [EXECS<BECKEDNN© invws.nl>
Verzonden: woensdag 29 april 2020 13:05

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: teamoverleg Juiste Zorg op de Juiste Plek

Hoi INENEDEN

Zoals beloofd. Was goed overleg: een beetje annotatie aan de voorkant helpt om het gesprek in goede banen te leiden.

1. Kennisagenda: [ERE
schoven aan. Belangrijkste “kritiek” van het team was dat er zorgen zijn hoe we dit van

papier af krijgen en er binnen het VWS-gebouw ook conform advies gaat werken. Het team vond dat de suggesties wat

meer richtinggevend konden zijn of in elk geval dat de Kennisagenda ook advies kon geven aan VWS-beleid hoe de

agenda verder te brengen en dit geen mooi product is en blijft dat niet van de grond komt (zoals feitelijk met eerdere

kennisagenda’s is gebeurd). zullen deze opmerkingen meenemen naar de werkgroep en hier ook in de

aanbiedingsbrief rekening mee houden (proberen ze ondershands met ons af te stemmen -> voorzet die door de beleid

kan worden ingekopt). Aanbieding zou nu aan BE :in (voorzien ergens eind juni, dus we hebben nog ff tijd).
Daarnaast ch wel voor gepleit dat ook de JZOJP-ers binnen hun directie de agenda nadrukkelijk
onder de aandacht brengen. Dat lijkt me een meer dan billijk verzoek. Ook is afgesproken dat we even kijken hoe we

qua lay out kennisagenda ook een echt JZOJP-product kunnen maken en de kennisagenda op website kan kamen.

on zullen daarover met contact opnemen.

Overzicht artikelen: hebben toelichting gegeven op de stavaza, wat zij zien en waar ze nu tegen
aan lopen. De vraag is dus vooral hoe nu verder. De discussie waaierde (imho) daarna een beetje uit omdat sommige
teamleden al meteen in de visionaire beschouwingen gingen hoe nu verder met JZOJP. Er was ook wat discussie over

waar de inventarisatie nou uiteindelijk voor moest dienen. We hebben in elk geval geconcludeerd dat 5.1.2e

de rafelrandjes van berichtgeving en alle separate artikelen over individuele digitale aanpak/apps kunnen laten liggen
maar vooral focussen op de wat meer overstijgende zaken ehealth, samenwerking en preventie en wellicht rol

zorgmedewerker. Belangrijk is om te kijken wat de artikelen voor de korte termijn kunnen betekenen, voor de

middellange termijn en langere termijn. Ik zal met even een mailtje voor de vervolgaanpak maken

dat naar de groep kan; dat stem ik nog met je af. Lisette had in elk geval nog de opmerking dat ook binnen de

beleidsevaluatie een vergelijkbaar traject gaat lopen met inventarisatie van de goede Coronavoorbeelden. Goed om tzt

dit lijntje te leggen, net als met NZa.

Input werkbezoeken:JJEIE heeft kort datgene wat we vorige week hadden besproken en de ideeén die we bij DCo
hebben ingebracht. Ze had nog geen terugkoppeling van DCo gehad. Als we die hebben kunnen we verder. Vanuit team

kwamen nog 1 of 2 suggesties. Belangrijk om te kijken naar voorbeelden die niet alleen Corona-style zijn maar ook

meerwaarde hebben voor toekomst JZOJP.

Regiobeelden: geen echte bijzonderheden.
JZOJP 2.0: Ik heb hetgeen wij afgelopen week bespraken kort toegelicht, maar tevens gemeld dat we hier uitvoeriger

volgende keer op terug komen als jij er weer bent. Belangrijk voor de groep is in elk geval volgende keer even stil te

staan hoe we met communicatie en presentatie JZOIP de komende periode verder gaan alsmede wat we doen met de

bijeenkomst (of in elk geval het daar kort over te hebben volgende keer, dus 12 mei).
Wttk:

a. BE maakte nog melding over de wens te komen tot indicatoren voor JZOJP (of in elk geval door

yemeegegeven als iets wat we bijvoorbeeld NZa kunnen vragen te ontwikkelen). Ik heb gemeld (de discussie waaierde

een beetje uit over nut en noodzaak) dat we hier bij een volgende gelegenheid in aanwezigheid van | EEE met

stuk nog een keer op terug komen. Heeft geen bloedspoed.
b. JEEZ eldde nog dat ze bezig is meliE en de expertmeeting. Het voorstel vanBEX: op korte termijn in

het teamoverleg kunnen worden besproken (eind mei).
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Verzonden: vrijdag 24 april 2020 17:26

Aan: 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>; 5.1.2e

< 5.1.2e Dminvws.nl>; 5.1.2e 51.2e Dminvws.nl>; 5.1.2e )
SCREEN © 11 iy ws, nl; RP 5.1.2¢ 5.1.26 JEAEDN © minvws.ni>; ERE,

5.1.2e 5.1.2 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e )
<I 0 1-1 5.1.2e ) 4 CRW @ minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e Dminvws.nl>; 5.1.2e

EARLE) HERE 5.1.2e ) SEED @minvws.nl>; 5.1.2e RIN © on invws.nl>; [AEE

( 5.1.2e H.1 2 @ minvws.nl>; | 5.1.2e ) be 5.1.2e & minvws.nl>; 5.1.2e ) % 5.1.2e [rz minvws.nl>;
5.1.2e ) < SRI © minvws.nl>

cc: 5.1.20 SE ©

minvws.nl>;[IEEBEE © ninvws.ni>
CRI @ zonmw.n|' <BEAN @ zonmw.nl>

Onderwerp: teamoverleg Juiste Zorg op de Juiste Plek

Beste allemaal,

Aanstaande dinsdag 28 april hebben we teamoverleg van 15.00-17.00. Vanwege Koningsdag maandag en het feit dat de

meesten van jullie dan vermoedelijk vrij zijn bijgaand alvast zo vlak voor het weekend alvast de agenda en stukken. Het is een

ouderwets lekker volle agenda na de wat kortere updates van de afgelopen weken.

(en indien mogelijk[INEGI<n ) zullen ons in elk geval meenemen in de meest

zullen zoals eerder toegezegd derecente versie van de Kennisagenda die zijn voltooiing nadert;
inventarisatie van corona-artikelen toelichten.

Hieronder de agenda (stukken in bijlage) met een korte annotatie of de vragen/aandachtspunten die de

1. Opening/mededelingen
2. KennisagendaI : zie document 2. Kennisagenda.

o De kennisagenda is opgesteld door mensen uit beleid, praktijk en wetenschap. Mist het JZOJP team in de

kennisagenda nog belangrijke zaken vanuit beleidsoptiek?
o Welke rol kunnen/willen de JZOJP teamleden innemen m.b.t. de kennisagenda en onderzoeksprogrammering

vanuit hun eigen directie?

o Specifieke vraag voor [IIBEEEZIIM hoe kunnen we de aansluiting met de beleidsevaluatie vormgeven?

3. Overzichten artikelen Corona/JZ0OJP zie document 3a. Overzicht en 3b. Corona.

Bijgaand de door IEEEopgehaalde berichten die sinds 12/3 in de media zijn gecirculeerd. Bij hun onderzoek

hebben zij zich in het begin heel breed georiénteerd, maar ze merkten op dat naarmate het verloop (en de duur) van het

virus langer bleek te duren, ze inmiddels op een punt zijn beland waarbij er behoefte is aan een wat gerichtere aanpak.
Daarom kunnen ze de input van het team goed gebruiken en willen zij dit dinsdag graag verder met allen bespreken.

Alle opgehaalde informatie is gebundeld in een Excel-sheet. In het groen is gearceerd wat zij belangrijke JZOJP artikelen

vinden. Daarbij zijn de de pijlers van JZOJP (voorkomen, verplaatsen en vervangen) als uitgangspunt genomen. Zij hebben

bij de selectie ehealth benaderd als hulpmiddel in de brede zin; daardoor is niet ieder traject waarin digitale innovatie de

hoofdrol in selectie meegenomen. Dit ook omdat Zorg voor Innoveren misschien hier beter zijn focus op kan leggen.

Denk vooruitlopend aan het overleg alvast even over de volgende vragen zodat wij tijdens de presentatie gelijk kunnen

brainstormen en ideeén kunnen uitwisselen.

De vier vragen zijn:

o Zijn jullie het eens met het aanbrengen van meer focus in aanpak op de JZOJP pijlers binnen de gerelateerde
nieuwsitems? (zie excel-sheet en powerpoint)

o Zien jullie nog bronnen of informatiestromen die nu nog niet voldoende benut worden*? Dit kan nu al en dus

vooruitlopend op verdere discussie.

Willen jullie ook kijken welke initiatieven jullie goede vindt voor JZOJP? (deze kan je ook al vooruitlopend op de

discussie naar[IEEEzilen)
o Kunnen wij bepaalde thema’s beter laten of onderbrengen bij (de inventarisaties van) andere

directies/instellingen? Zo ja, welke en bij wie?

Q

4. Input werkbezoeken minister voor MZdE: mondeling

Ondanks de coronatijden en de vele bezoeken die de bewindspersonen in dit kader hebben afgelegd, gaat nu toch ook de

‘gewone zorg’ weer opstarten en wil DCo ook daar de aandacht op vestigen. Daarnaast zouden ze ook graag minister voor

MZ met verschillende activiteiten meer in beeld willen brengen. In de afgelopen week is hier en petit comité al over

gesproken en zijn wat suggesties aan DCo doorgegeven. Goed om bij het vervolg in het teamoverleg stil te staan.

5. Regiobeeld update EB: mondeling
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Korte update van waar we staan met regiobeeld en wat er nog aan zit te komen.

6. 3203p 2.0 (EEEZIN: mondeling

De komende periode zal ook benut worden om na te denken over hoe we —- vermoedelijk na de zomer — weer een doorstart

kunnen maken met JZOJP, voor het gemak nu even omgedoopt tot JZOJP 2.0.

7. Films themabijeenkomsten | s512¢ B via schermdelen

De filmpjes die zijn gemaakt voor de themabijeenkomsten zijn af. Goed en leuk om hier kennis van te nemen.

8. Wvttk/Rondvraag (allen): mondeling

Ik wens jullie een mooi/zonnig weekend. Geniet van jullie vrije dagen. Let goed op jezelf en je dierbaren.

Groet


